
 
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové z.s. dne 16.10.2017 v Hradci Králové  
 
Účast: Vágner, Šolc, Němeček, Prokop, Velda, Fialová, ,  
Omluveni: Víšek 
 
VV projednal a schválil:  

1. Výši členského příspěvku Lukáše Vadlejcha pro rok 2017 je 400,- Kč. 
2. Možnost trénování kolínské studentky Michaely Weisové za shodných podmínek jako členové 

klubu – v termínech dle dohody, se snahou dokrýt volný čas na kuželně. 
3. Rozdělení úkolů na memoriál A.D. – viz úkoly 

 
VV oznamuje:  

1. Ze strany MV ČR proběhla kontrola čerpání státní účelové dotace za rok 2016, po doplnění 
drobných podkladů vše v pořádku. 

2. VV žádá členy o minimalizaci ukládání cyklistických kol do diváckého prostoru. Je snaha 
situaci vyřešit stojanem na kola u stěny objektu. 

3. V týdnu od 6.11. je na kuželně několik na sebe navazujících turnajů. Zajištění úklidu a dozorů: 
po 6.11. odpoledne úklid RETRO, na út a st p. Prokop rozpis dozorů a úklidu na turnaj 
železničářů, st 15:00 úklid „A tým“, čt 14:00 brigáda SKPK „E“, od pátku do neděle průběžný 
úklid dle rozpisu pana Prokopa k zajištění turnaje M.A.D. 

 
VV uložil:  

1. Rozdělení úkolů na M.A.D.: strava, los a výsledky – Němeček, ubytování – Víšek, ceny a 
poháry – Prokop, diplomy - Vágner 

2. Pro doplnění účetnictví dodat paní Fialové skeny velkých TP všech aut, která jsou používána 
na cesty na zápasy. Odpovídají vedoucí družstev, T: 10.11.2017 

3. Projednat s Filipem Ivanem jeho zapojení do služeb na kuželně. Podmínky, časovou dotaci, 
povinnosti. Odpovídá p. Víšek, T: 20.10.2017 

 
 

 
 
Zapsal: J. Němeček  
Schválil: J. Vágner a VV 


